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Jenni Chen och 44 andra ledamöter lämnade in följande motion i enlighet med fullmäktiges arbetsordning: 

”Främjandet av internationalisering tas upp i Vanda stads strategi, och är också en attraktionskraft och en faktor 
som håller människor kvar i staden. Särskilt bland invandrare med utbildning är den internationella skolans utbud 
och tillgänglighet en avgörande faktor vid valet av boendekommun.

Vanda har för närvarande en internationell skola i Herrgårdsforsen och en engelskspråkig språkgrupp i Gruvsta och
Rekolanmäen koulu. Detta räcker inte på långt när till att ens täcka efterfrågan bland barnfamiljer i Vanda. Det 
otillräckliga utbudet av nybörjarplatser har lett till att barn i Vanda har sökt sig till den internationella skolan i 
Helsingfors. 
 
Utöver ett utökat antal internationella skolor måste också utsträckningen av IB-programmen till den 
grundläggande utbildningen och yrkesutbildningen utökas. 
 
Vi begär, genom att underteckna denna motion, att Vanda stad under de närmaste åren utökar antalet 
internationella skolor i olika delar av Vanda.”

Stadsfullmäktige 24.2.2020 § 14
Beslut:
Stadsfullmäktige beslutade att ta upp ärendet till behandling och sända fullmäktigemotionen till stadsstyrelsen för 
beredning. 

Bilaga:
- motion undertecknad av Jenni Chen-Ye och 44 andra ledamöter om att utöka antalet engelskspråkiga skolor


